

### Para/Site Art Space May Newsletter

(欲閱讀中文版本,請往英文版本末)



## 1. Current Exhibition: GOLDEN FORTUNE (GOOD NEWS IS COMING)

- Solo Exhibition of internationally renowned Thai Artist—Surasi Kusolwong
- Opening: Friday April 24, 2009 at 7 pm
- Exhibition runs from April 24 to June 7, 2009

#### 2. Overseas Exhibition: Participation in LOOP Festival in Barcelona, Spain

- Participation in <u>LOOP Festival</u> (<a href="http://www.loop-barcelona.com/">http://www.loop-barcelona.com/</a>) in <u>Casa Asia</u> (<a href="http://www.casaasia.es">http://www.casaasia.es</a>), Barcelona, Spain
- Casa Asia is part the Spanish Foreign Affairs Ministry. 15 artists from Hong Kong will show their works in the context of Europe's most prestigious videofestival.
- Participating artist: Ip Yuk-Yiu, Kingsley Ng, Hung Keung, Silas Fong, Leung Chi Wo, Adrian Wong, Leung Mee Ping, Howard Cheng Chi Lai, Linda Lai, Kacey Wong, Chow Chun Fai, MAP Office, Ban Zhang, Woo Ling ling, S.T. Choi Sai Ho
- Curated by Para/Site Art Space
- Exhibition runs from May 28 to May 30, 2009
- Venue: Palau Baró de Quadras, Av. Diagonal, 373, 08008 Barcelona (Spain)

# 3. Participation in Hong Kong International Art Fair 09

(http://www.hongkongartfair.com/2009/index.php)

- Date: May 14 to May 17, 2009
- Para/Site Art Space's Booth number: N06
- Over 110 of the world's leading galleries from 24 different countries will be showing at the <a href="Hong Kong Convention and Exhibition Centre">Hong Kong Convention and Exhibition Centre</a> (<a href="http://www.hkcec.com.hk/">http://www.hkcec.com.hk/</a>) from May 14 May 17, 2009. Some of the world's biggest modern and contemporary artists will be on show; Andy Warhol, Damien Hirst, Anish Kapoor, Zhang Xiaogang and many more!
- **Guided Tours** organized by Para/Site Art Space: information and sign-up available onsite at the Hong Kong International Art Fair 09
- 1-hour **Specialist Guided Tours** organized by Para/Site Art Space:
- → May 14, 4pm –Alvaro Fominaya, Executive Director and Curator of Para/Site Art Space:
- → May 15, 4pm –Giorgio Biancorosso, Mmus KCLondon PhD Princeton, Assistant Professor of Music



Department, University of Hong Kong;

→ May 16, 4pm – Caroline Chiu, Artist and Photographer

# 4. Asia Art Forum Hong Kong (http://www.asiaartforum.com/)

- A dynamic series of lectures on Asian Contemporary Art featuring respected members of the Asian contemporary art world.
- Date: May 8 May 10, 2009
- Supported by Para/Site Art Space
- 5. Debate organized by Intelligence Squared (http://www.intelligencesquared.com/index.php)
  - Motion: "Finders, Not Keepers! Cultural Treasures Belong In Their Country Of Origin."
  - Location: Hong Kong Convention and Exhibition Centre, Room N101
  - May 15, 2009; 6:30 8.00pm
  - Admission: HK\$300 (includes admission to HK09 Hong Kong International Art Fair from May 14 17
  - Tickets available through Hong Kong Ticketing: +852 31 288 288 / http://www.hkticketing.com

### 6. Para/Site Art Space Editions:

- <u>Surasi Kusolwong</u>, 'Good News Is Coming (With Warhol's Flowers)', 2009, signed and numbered, 55.5 X 37.5 cm, Graphite, watercolour, acrylic and gouache on 200gsm Renaissance paper. Signed and numbered in pencil. Edition of 12. HKD 15,000 each, HKD 50,000 for a set of 4 motifs. Framing: extra charge of HKD 500 each (http://www.para-site.org.hk/events/DossierSurasi PSEdition.pdf)
- <u>Dennis Oppenheim</u>, signed and numbered, 24 X 64 cm, Screen Printed on acid free paper. Edition of 88. HKD 3,500 (http://www.para-site.org.hk/events/20081210Editions\_LW\_FA\_DO.html)
- <u>Lawrence Weiner</u>, signed, dated and numbered, 89 x 89 cm, silkscreen on acid free paper. Edition of 88. HKD 5,200. (<a href="http://www.para-site.org.hk/events/20070103Edition\_lw.html">http://www.para-site.org.hk/events/20070103Edition\_lw.html</a>)
- <u>Para/Site Portfolio Photo Edition</u>: Hong Kong flat, set of 15, signed, dated and numbered, each 11 x14 inch, boxed. Edition of 20 + 15 Artist Proof. With works by anothermountainman, Amy Cheung, Almond Chu, Caroline Chiu, David Clarke, Gutierrez + Portefaix, Lau Ching Ping, Patrick Lee, Leung Chi Wo, William Lim, Tozer Pak Sheung Cheun, Sit Lik Hoi, So Hing Keung, Hiram To and Tsang Tak Ping. Please <u>contact us</u> for detailed pictures. HKD 25,000. (<a href="https://www.para-site.org.hk/events/PhotoEdition\_credits.pdf">https://www.para-site.org.hk/events/PhotoEdition\_credits.pdf</a>)
- <u>Franz Ackermann</u>, signed, numbered, 49 x 68 cm, three layers of screen printed patterns on top of a printer poster of his work with hardboard backing. Edition of 88.HKD 5,200. (<a href="http://www.para-site.org.hk/events/20080710Edition\_FA.html">http://www.para-site.org.hk/events/20080710Edition\_FA.html</a>)

Please send us an email if you would like to unsubscribe our newsletter.

Para/Site Art Space G/F, 4 Po Yan Street, Sheung Wan Hong Kong

Hours: Wed-Sun 12-7

Tel: (+852) 25174620 Fax: (+852) 25176850

info@para-site.org.hk www.para-site.org.hk

Para/Site 藝術空間五月份通訊

1. 展覽:淘金檔期

- 著名泰國藝術家 Surasi Kusolwong 的個人展覽

- 開幕: 二零零九年四月二十四日(星期五), 晚上七時正舉行

- 展期:二零零九年四月二十四日至六月七日



# 2. 海外展覽: 参加 西班牙巴賽隆拿LOOP Festival

- 參加 in LOOP Festival 於 Casa Asia, 巴賽隆拿西班牙
- 參展藝術家: 葉旭耀、伍韶勁、洪強、方琛宇、梁志和、王浩然、梁美萍、鄭智禮 、 黎肖嫻、黃國才、周俊輝、 MAP Office、 張志平、 Woo Ling Ling、 蔡世豪
- 由Para/Site藝術空間策展
- 展期: 二零零九年五月二十八日至五月三十日
- 地點: Palau Baró de Quadras, Av. Diagonal, 373, 08008 Barcelona (Spain)

### 3. Para/Site藝術空間參加 香港國際藝術展

- 二零零九年五月十四日至五月十七日
- 來自24個國家逾110間世界頂尖畫廊將於五月十四日至五月十七日假香港會議展覽中心聚首一堂,呈獻當代藝術家安迪沃荷(Andy Warhol)、Damien Hirst、 Anish Kapoor到張曉剛等藝術大師的作品。
- Para/Site**藝術空間策劃Guided Tours**: 可於香港國際藝術索取展資料及報名
- Para/Site**藝術空間策劃Specialist Guided Tours** (一小時)
- → 二零零九年五月十四日,下午四時 Alvaro Fominaya, Para/Site藝術空間策劃行政總監暨策展人
- → 二零零九年五月十五日,下午四時 Giorgio Biancorosso, Mmus KCLondon PhD Princeton, 香港大學音樂系助理教授
- → 二零零九年五月十六日,下午四時 Caroline Chiu, 藝術家及攝影師

### 4. Asia Art Forum Hong Kong

- 一系列有關亞洲當代藝術、由多位業界權威人士主講的講座。
- 二零零九年五月八至日至五月十日
- Para/Site藝術空間全力支持

## **5.**<u>Intelligence Squared</u> 主辦辩論

- 辯題: "Finders, Not Keepers! Cultural Treasures Belong In Their Country Of Origin."
- 地點:香港會議展覽中心, N101
- 二零零九年五月十五日,晚上六時半至八時
- 入場費: HK\$300 (包括香港國際藝術展之入場, 二零零九年五月十四日至五月十七日)
- 入場券可於Hong Kong Ticketing購買: +852 31 288 288 / http://www.hkticketing.com

### 6. Para/Site藝術空間限量收藏版:

- <u>Surasi Kusolwong</u>, *'Good News Is Coming (With Warhol's Flowers)'*, 2009收藏版,親筆簽名、獨立編號、日期;55.5x37.5厘米,炭筆、水彩、塑膠彩、水粉顏料於200gsm紙上、限量12份。一張\$15,000,一套4張\$50,000。鑲架另收\$500一張。
- Dennis Oppenheim, 收藏版, 親筆簽名、獨立編號、日期; 24 x 64厘米, 絲網印刷無酸紙、限量88份. \$3,500
- Lawrence Weiner 收藏版,親筆簽名、獨立編號、日期;89 x 89厘米,絲網印刷無酸紙、限量88份.\$5,200
- 攝影選輯:「香港平面」限量收藏版,共有15件作品,親筆簽名、獨立編號、日期;每張11寸x14寸,限量20版加15 AP以精製的木箱包裝、限量20版加15 AP公開發售。作品由以下藝術家創作:又一山人、朱德華、張韵雯、趙汝賢、祈大衛、古儒郎+林海華、劉清平、李志芳、梁志和、林偉而、白雙全、薛力愷、蘇慶强、杜子卿及曾德平。請與我們聯絡取得更詳盡的照片資料
- Franz Ackermann收藏版, 親筆簽名、獨立編號; $49 \times 68$ 厘米,以絲網印刷方式,把三層圖案印於其個人作品海報上,再以硬紙裱襯背面;限量88%. \$5,200

如閣下想取消訂閱通訊,請電郵給我們。

Para/Site 藝術空間 香港上環普仁街四號地下



開放時間: 星期三至日下午十二時至七時

電話: 25174620 傳真: 25176850

info@para-site.org.hk www.para-site.org.hk

Para/Site Art Space is generously supported by:

